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Interpellation angående färdtjänst, arbetsresor och skolskjutsar ställd till 
kommunstyrelsens ordförande Pia Almström. 
 
 
Det har varit väldigt oroligt runt körningar inom Kävlinge kommun sedan november 
2018 gällande färdtjänst, arbetsresor samt skolskjutsar och vi har fått motta många 
frågor och klagomål. 
 
Med tanke på det nya avtalet ställer vi följande fråga: 
 
Har det gjorts någon utvärdering av de första månaderna av den nya entreprenören? 
Och i så fall, vad visade det?  
 
Följs avtalet gällande miljöbilar, vitesföreläggande, användande av Jojo-kort, 
återrapporteringar mm?  
 
Är de underleverantörer som utför körningar till entreprenören godkända av 
kommunen, vilket de ska vara enligt avtalet? 
 
/För Socialdemokraterna i Kävlinge 
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